
Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 30. ledna 2019 v ČRo od 10.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Miroslav Dittrich, 

místopředsedové Rady ČRo, Tomáš Kňourek, Petr Arenberger, Zdeněk Mahdal, členové 

Rady ČRo 

Omluveni: Vítězslav Jandák, Ivan Vodochodský, členové Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

Jiří Hošna, ředitel Komunikace, marketingu a obchodu 

Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

 

                   
1. Zahájení   

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 16. 1. 2019 

 

3. Informace z DK – F. Hejl 

 

4. Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Informace ohledně ČRo Vltava 

- Příprava veřejné schůze 

- Různé 

 

5. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

6. Příprava veřejné schůze, volba nové DK 

 

7. Různé  

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 16. 1. 2019 – předložený návrh zápisu byl bez 

připomínek. 

 

3) Informace z DK – H. Dohnálková předala slovo F. Hejlovi, který informoval o jednání DK dne 18. 

1. 2019, které bylo poslední v tomto funkčním období. DK projednala výsledek hospodaření ČRo za rok 

2018 v návaznosti na ekonomické kritérium odměny generálního ředitele, kde se členové DK shodli, že 

GŘ zadání splnil, hospodaření je vyrovnané, bylo dosaženo i zisku, písemná zpráva bude zaslána Radě 

do jejího příštího jednání. Dále F. Hejl upozornil na další pracovně právní spor, kde rozhlas zřejmě 

přistoupí na dohodu, což DK považuje za správnou volbu, ale vyžádá si od vedení rozhlasu ještě další 

podklady. Třetí oblastí, které se na svém jednání DK věnovala, byl marketing, M. Vích zhodnotil velké 

marketingové akce rozhlasu minulého roku a plány na rok letošní.  

Byla projednána jedna nájemní smlouva, ke které nemá DK výhrady: 

 

Dozorčí komise doporučuje Radě ČRo ke schválení nájemní smlouvu mezi  ČRo (Hradec 

Králové) a BG District s.r.o, navazující na smlouvu mezi ČRo (Hradec Králové) a Ondřejem 

Plasem ze dne 31. 8. 2018 na dobu neurčitou s účinností podpisu smlouvy oběma smluvními 

stranami a uveřejněním v registru smluv. 



 

4) Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo, Josef Havel, 

ředitel kanceláře GŘ 

- Informace ohledně ČRo Vltava – jak již generální ředitel radní emailem informoval, v interním 

výběrovém řízení na post šéfredaktorky stanice ČRo Vltava zvítězila paní Jaroslava Haladová, která se 

ujme svého postu od 1. 2. 2019. Na dnešní veřejné schůzi bude přítomna, představí své plány a je 

připravena zodpovědět i případné dotazy radních. 

- Příprava veřejné schůze – H. Dohnálková upřesnila body programu dnešní veřejné schůze, byly 

upřesněny formulace usnesení ohledně průměrné mzdy v ČRo, prezentaci ohledně evaluace přednese na 

veřejné schůzi V. Hradecký.  

- Různé - R. Zavoral informoval o příznivějších posledních výsledcích poslechovosti, než byly za 

minulý půlrok. V pondělí 28. 1. 2019 byla podepsána krátkodobá kolektivní smlouva s odborovou 

organizací ROZO, došlo k navýšení benefitů pro zaměstnance – příspěvek k penzijnímu připojištění, 

navýšení hodnoty tzv. Unišeků a odměna 12 000,- Kč, která bude vyplacena všem zaměstnancům 

rozhlasu v listopadu 2019. Celkově rozhlas navýší rozpočet o 63 milionů korun na péči o zaměstnance.  

Dále generální ředitel informoval, že PS Parlamentu ČR byla minulý týden schválena Výroční zpráva 

Rady ČRo o činnosti ČRo za rok 2017, tento týden by se měla schvalovat Výroční zpráva o hospodaření 

ČRo za rok 2017.   

R. Zavoral oznámil i jednu smutnou zprávu – koncem minulého týdne zemřel pan Karel Lánský, 

výrazná osobnost Československého rozhlasu ze srpna 1968, který z iniciativy ČRo získal v říjnu 

loňského roku od prezidenta republiky Řád Bílého lva.  

H. Dohnálková se dotázala na pracovně právní spor, o kterém informoval předseda dozorčí komise, R. 

Zavoral vysvětlil podrobnosti sporu a upřesnil, že se jedená o spor z dubna loňského roku, který se 

netýká optimalizace.  

 

 

5) Stížnosti a podněty posluchačů – J. Vejvoda shrnul všechny stížnosti, které jsou připraveny na 

dnešní veřejnou schůzi, rozdělil je do tří skupin – největší část tvoří stížnosti ohledně dění na stanici 

Vltava, zde se radní shodli na jednotné odpovědi, ke které bude připojeno stanovisko Rady ČRo k této 

situaci z 19. 12. 2018, druhou skupinou jsou stížnosti s vyjádřením vedení rozhlasu, a třetí skupinou 

jsou stížnosti, na které odpovídá Rada sama. K návrhům odpovědí J. Vejvody již nebyly žádné 

připomínky.  

 

 

6) Příprava veřejné schůze - H. Dohnálková zopakovala jednotlivé body programu veřejné schůze 

s upřesněním k usnesení k průměrné mzdě v ČRo a nové šéfredaktorky stanice Vltava. Dále proběhla 

debata ohledně technické stránky volby dozorčí komise.   

 

 

7) Různé – H. Dohnálková připomněla plánovanou veřejnou schůzi Rady ČRo v únoru tohoto roku ve 

studiu Karlín, po následné debatě se radní shodli, že 27. 2. 2019 bude v prostorách stanice Regina Praha 

v pražském Karlíně i jednání předsednictva od 10.00, od 14.00 bude veřejná schůze.  

 

 

 

Nejbližší termíny jednání předsednictva Rady ČRo v roce 2019: 

 

 

2019 

 

Únor             st  13. 2.  13.00 jednání předsednictva 

  27. 2.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze – RS Regina 

 

Březen           st  13. 3.  13.00 jednání předsednictva 

                                                27. 3.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 



 

Duben                     st              10. 4.  13.00 jednání předsednictva 

  24. 4.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Květen         st              15. 5.  13.00 jednání předsednictva 

  29. 5.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Červen                    st              12. 6.  13.00 jednání předsednictva 

  26. 6.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 

 


